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	����������� ������������ ����������!

������� �� �������� ����
��� �����, �� ���������! "���
#�$� ��"�%��&���&�’� �����
��%������ "�$��������
()*+, &��������, ����� ��%��
-�., ��������&� "�����, ���&�"�
-�� � ’����, -��%/ �������
143�! ’�$��#��� �� $�� ���$�
��� ���$� ��$�����$��’� "���
��������, ��’��������� "����
’� � ��� ����������-�&�’� ’��
��$������ 02�2 5����2

0 ����������� �%�������
& & "�������� "������&� ����
�-� %/�� "� ���$���� �������
�/ ���/ ���/2

���������/ ���������
����� ���������� ��&� & $���
’�� "������&�� 02�25����,
���"������/. � 	��&�", �$/�
’��&, ������. ��"�%��&�2

����� � ��	
��
0 6��� $��, 37 �"��� 1948 ’�$� �����&�

����&� ��$������ (����� �����  ��$ �$����
��.���’�2 )�%$� ��$ :�;������ $�%/��� ���
�����&�� ����$ �� :���� � � �/��, "�������/

30 ������ � ��	
 �	���	 ������
� "�$"���#�&�2 � ���-����, �� ������ )�%�
$/ ���%����/ ���$�, ��" � 	����, &�& ��"��
������< &�’$� ������, ����$ � ����� $��/ �
������ �"�%$���=

���������� �-�$�������
&��:����� �$/’��&�’� ���
"�%��&���&�’� ��$���� 5����
�&�’� (���������-�&�’� ��!��
	���$�� *������&�� +$���
���2 ��&�/�� > �&����� �$/�
’��&�’� ��&��� ()*+, &������
!#�� $��������� �%#�����
�/. ��’��������, �2�2 	��&����
&�, "�$�������;�� ����� �&����
��� &�������& 	���� ������
&����2 ��� � �/���"��� � $�&���
$�� ?� ���. � ��$�-�. ����$��
�/. &���������-�&�. ��’������
��� � �������/. �������.?,
"�$��%�� ������������ �� "����
��-�&��, 6&�����-�&�� � �����
������ �%������& � ��;� �����
�, �$/’, � 	��&�", "�������
����$/. �&�!-����� � �&�����!
$���������, &�����! ��"����
���� � &���$��������� %�$�
��"�%��&���&� ��$���
5(�	 "�� "�$$��& &��������
��� ��"�%��&�2

)��%��/, "�$���/ � $�&�
��$, "��$������ � ����. �/��
��"����. �&����� 	��&�"�&��
’� ’��&��� ()*+ A2M2 5�����,
�-�#���� ��$�� ;&��/ �� ��
�-��&�’� ������ 	���� ����
��&, &��$�$�� � -��/ @( ()*+,
-�� %!�� *������&�’� �%&���
()*+, &�����’ "� B����� :�
$�������� �&��’�, "��/� �&�
����� *������&�’� �%������’�
��$���� 5(�	 *+, "�$���
;�� "���� �-�����&�� &��:�
����� �� &�������� ����, 	��
��� ���%��, "��/� �&�����

��	 ���� �	��� � ��
��
��

�$/’��&�’� ��&��� ()*+ �2�2
�����, "��$�����;�� ��%����
;�.�� � ������$��� &�����
�����&�� ��’�������� �$/’�,
$���������� &������ %�$�
�&��� ���-���, � ���� � 6���
$���� � 98���� 05(�	2 �� "��
���� ����$/� �-�������� ��$��
%/, %��������2

�� &��:����� %/�� �/%���
�/ ��&���$�#� ��’��/ �$/’��
�&�’� ��"�%��&���&�’� ��$��
��� 5(�	 *+, "������ "��������
��� "� ��� �%���$��/� ��"�
�����, �����$�� �%��#��
�$/’��&�’� ��"�%��&���&�’�
��$���� 5(�	 *+ & ����$��
*�"�%��&� �$/’�2

0 6��� � $�� ���������
��’����������/� "����, ���
%���;�� %!�� �$/’��&�’�
��&��� 5(�	 *+ �� "��� -���
�&2 )��/� �&����� ��%���
�� !���� 	����� �����&���,
�&������� � ��&���� 5����
��&� � ������� �&��"��&��2

)��� ����;��� ��%��/
�-�$������� &��:����� >
�-�����&� ��������� ���/
���/ & "������&� 02�2 5����
�� ���������� "��#�$� ���
"�%��&���&�’� �����, -�> ���
����� &�������2 �$�� � ’��"�
" ����$��, ����"��;� �
&�������, %/�� ���-�/ &�����
�����&� %���/ C�� ����&D2

�� ������ ��	
����, 	� �
�
���
������ 	���
 ������� ������.
��	
���� �
 ����� ����
	 �
��
��,
��������� �
 ������� �	�
���.

� ����������� �	
���	�� �����
��! ����"	 � ��
#���"$ ����$.
%����� ����� �
���
�� � ����.
&��
 � ����, � �
���	� �
 ����$.

��! �����	 ������
��
" �	
���	�.
’���$ ����� �
�
$� �����.
� ��� � ��
���, ����$ ��
#���� "���	�
( ��! �	�
�� �	����	�� ����.

)
 %�����, �
 ’	
���
*( � � ����
)
$�
	��
�� ����#� ��
���,
��	�� �
 �
��� ��� ����
	��� �	����.
’�������� ��	
�
��" �	��� ���.

� � ���� ����
�
�� ���(+�����,
-
���	�� �����	� �������
" � ��
$.
� ���
$ ���������� ������ 	����.
� ��������� �
� %��$�	
��� /�
�.

� ���� 0	� ���� �
�����
���:
’ %������ �
�� ����� #�	�.

����	���	 �	���
�	���� ���� �
$�
	��
� #��
���
�
�� �	�
�� �
�����	�, ������	�*

)����
 ������ ��������� ������
�
� ’�
���� �
���� ����$���
 ���!�,
%
��
��" ��� ��
�	�� �
� �	�
���,
� �
���	�  �
� �����
 �������� ����.

� ��� ����� %����� ( �	�����
������������, 
 �	�
�
 ��
�
:
1�	�� �
�	�	� �� ��" ������ #����,
� �	
�� �
��	� �
 ������ ���
.

������ ���
 � ������ ����
	�
�	�	����� �
��������� �����.
����	
������ �����
 � $
	�,
� ������ /�
� ����	����" �
� �	�
���.

2����� ��	
���� ���� ��������
��".
�� ����"	 �
�� ������� ����.
�����
��	 ��	��
� 
 �
�
���
� �
� �

�, �	�� �� ���� �����.

�������� �	�
������,
����������� 
����� ���������

������ ����������������
���������� ������.

	��’� $�� �/ "�%/���� � ���$���� "���
.�$� ���/2 ��� "��%����� & ��� � �"��$����2
�� �/ %/�� ����/ �����, �>"�/ � ��&� $��
"��$�� �"�����2

	/ �.�$�� � )������ � �;����� XV
�E�$� "�����, ��������/�� �� %���%� ��
$�������! ����� &��$�’� ������&�, ������
�/�� �� "�%$� �$� ���������� � �"���$���
�����2

� "���$��&��, $���’� $�����=
���%/ "��$������� � "���$��&�� )�%$/

�����&�’� ����$� � 0��&�� ��-�������
����2

� �$���, � �> ����� ��#����&� F����&��
&�"����2 � �! �� ����. "�’�%��� �����&�
���$��/ "�$� *����, �%������� %��&�$�/�

5���’��$, ������ �������, ��#�#�� �$���
� ������"���, (�� � ������&2 � ���� � )��
%$� %������� � �&&�"������ "�������/ � "�$�
"���#�&�2 	-��� � �� ���� ������&� �/�� �
$�� ����/2 � �! ;�� �� F���� �� ��� 	���
&�/ � ������’��$�2

G���� $�&����� � �����&�� ����$ "�%$���
�����=

	/ �������� 6��� "���$��& � ����&�. �.����
&�.2 0����� ����� ’��� ���&�� $����/2
0/��&� "�$���� ����� )�%$/2 0����� ’��$�!
�� ��#��� ’���-�&�� ����&�� � �����&�� ���
�����2

	/ ���� � ��, -�� �� 6�� ��;� ��-��� "���
& �%����>����� ����������, ����, %��’�"����
-�! � $�������� ����� ��;�. ��’���$��2

(�"&�’� �$������, $�%�� � ��".�� 0��,
��� ����-������&�=
�%"�*"��+"&, �� ���          �.�.�-����/.

����’� ������#�, -��/ ()*+ � ��;� ��������&�, ���%��� "�$�������� �����
;’� "�&�����, �-�����&� 0��&�� ��-������� ����/, ������&� �/��, -�> $�����
�"���� ������, �$/’��&�� ��&�� ()*+ "��$������ 0�� � ��� ��$�����$��� ���
��$������� ���$�#�.��, � "�$����#� HI�� ’�$��#���� 0��&�� )�%$/2

G��� ��� %��’�"���-��, &�"&�’� �$������, ��".�� � ��-��� �����, $�����&� �
&��$�� $��=

��%�’5" *��+";"*+�"��5<5=
����%5>5 5 �%?A,�=

� *�"�"�5B C�D<�$;�� 5 ’�*+"D. 
��% ?;�*+�5<�� $"%��C�D*<�D �"C��*+%�!55
? <��!"%+��’� A�&� «��&,C"*» � 9�00F $�*+%�"�5" <�&���G � 9�30F ��;�&� H"*+�5�
� 10�00F ��;�&� C5+5�’� � 10�30 ? A���5� I5&�%C��55.
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0 J��’����&�� �������� ��$���� ()*+ C�2

K�&�����.�%��D ���������� ����-�  �&����� �$/�
’��&�’� ��"�%��&���&�’� ��$���� "�����-�&��
"����� ?(���������-�&�� "����� *������&�� +�
$�����?, �-�����&� KV �E�$� ()*+ 02+2 ����&��
��� � "������/� �&����� ������2

0����� +$�����- "������� �-���� � ��%��
�-�$��’� XV �E�$� ()*+ � &�-��� "��’��;��
��’�2 �� ����&���� � ��%�� :����� &����������,
��-�/. �"-������., $����� �%������&, ������
;� �� �E�$, ���$���! &������ �"���%�������
)�$�$���� @( 
2 �2 �!’����2

0 ��&�!-�� ����-� 02 +2 ����&��� "������
�&��� ������ "�$��%�� ���-��� $�&��$, �������/
�E�$�, � ��&� XLV )����� @( ()*+ � "��������
�. � "���$����� ��%��2

)�$ "������/� �&����� �/���"�� "��/� �&�
����� �������’� ��$���� ()*+ �2X2 ��!.��2

� ����� - �����

�	��	���
);�-���&� "���-�� "������� ��$���

()*+ �%E$���� 11 &����������2 � ������ ����
���$��� C1993 ’2D � �-�� N7 �� ’� ���’������
�%�-�� )������- F����, ��$��;�� ���’� �����,
��������, :���-�&�. ��� � ��������’� ���$� $��
�%E$����� ���������/. -���� "����� "��� ��
��&����’� ��"��� ()��2

G���� "�&����� �����%��������� $���������
6��� "�����-�&�� "�����, &��������/ ���� );�-�
�/� �’��!� ����������! ���� � �%#�������"��
����-�&�� ����� � ����������6&�����-�&�� �:�
�, ���’� �� ��. ������/ � "�����!��� ��������
��� � ���2

�% 6��� ’��������� �� �������;��� �� $��. ���
-�����/%����� ��%�����, �� &������ ���������
�� ������� �%�-��� F����� � ������� "�������
-�� �&����� � ����� � ��������� �$������2

���/� �&����� "���-��’� "�������’� ��$�
���� ()*+ ��%��� ����%�� ��������- G���&��2

O-��������;�� � ��%�� "�������’� ��%�����
-�� %!�� �$/’��&�’� ��&��� ()*+, �&�����
���&��� "����� �2 J����&�� ���-�� "�����/� ���
���� ������ "����� �%�-��� F����� �� "�$���
����� �$���� ���������� � ���’����!! %�����
��$��! ��%��� � �%#�������"�����-�&�� ��’��
������� ()*+2

������� ����	� ���	�
�� $��. ����� "����� �������� �������- J��

���& ������ ��� P7����2 (��������/, ����� .��
����� Q��/;� � 0��/� .���;� ���!� ’�, �� �.
’����. �� "��;� ��� ���������2 ���’� ’�$/
J����& %/� ’����/� �’�������, "�$�$����
&��.��� ?5����&�� "���?, � "���$�� N7 �� �����
��� �&����� "���-��’� ��$���� ()*+ � ��$�
��� Q��/;�, ’$ 17 &����������2

�&������/ "�����’�������� 
����� )�����&�,
B��� �����, ��&���� ��"&� � "��/ � ���/ "��
��#��&� �������� �������-� � "�������� ��%��
��$� .������2

0 ����� �� ������������ $���� � !%����� � ’��
���. "�%/���� "��/� �&����� ���&��� ()*+ ���
��� ��!.�� � �&����� �.��%�� J����&��, "��
�$������ � $�� ���$��� � �� ���� %!�� �$/�
’��&�’� ��&��� ()*+ !%����� ���-��� ��$� @(
()*+ ?)�������� $�%����?2

���� ������ ������
����&���&� "���-�� "������� ��$���

()*+, ��&���$��� ������� "����� (�"�����
���;�/� � ������ ’� ������$��� C1993 ’2D, ��
$��. "�"�������� $���� ���/�� -����� ()*+2

*�������� ��-�/ �������� (��%&� �����.��
�� � ����� J.�:���� � "��� � "����!, ��%���
�� &���������� "�$$����� �. ����� � "�����
�� � ��$/ ()*+2

)� ����! �&����� "���-��� "�������� ��’��
������� (�"���� ���;��, 6�� ���/ -��/ "�����
"�����!��� $���/� ���������� � ��������/�
������� ��$� ����-��2

� "�"������ ��$�� "����� � ��� ����&��
-��������� &���������� ��������� P -���&2

�. �J�	K��/.

��%+5D�G" ����*+5
5A K��’"���*<�’� %�D���

�"������ ���� �/��$���
�� ����/ �� � ����� �

�/��-� �!$�, � $���&� �/��-2
*���������� &�"��������-��
&�. ?�:���? �$������/ � ’��
��$�. � ���., � ������ � "�
��:���., �����/ � ���!#�
��. &��:����2 �$������/.
��& ���’�, -�� ��� � ���� � -�
������� "���$���&�. � "�����
����&�. �/%����2 (�’$� ��$�
����. ���&��/. �� ��&�’�, &��
’�������� �� ������, �� �����
��� "�����!��� ���� ��%��2

������� ������, &�’$� ��-��
��;� ������������� "�$�/�
%���/ %������2 O� � "�$$��
��� �/%���� � "���$��/ "���
��#�� ���� �/��%���� .����!
"�����&�, &������ ����� ������
�����/� .���&��2

0/ .���� $%����R )���-���
�2 �� "�� 6��� "���$��,
���������!#�� ��#����!�
#�! ������, �&������� �� "���
�/. $%���� � �""�������,
�.�$� ��&�� �%����� �� ��$�%�
�/. ��"����� � ��%.�$������
������ ��-��/������ �� ����
$�������� �  ���’�.2 0 $�
%���. �-�����!� "���$��/ ��
�""������, � %�$�#�� "����
$�� "���� ����/ � ’��%�&��
�/����/ ������ � �:�������
�/. ’����., ��!#�. ��/��
���/ $�� �""������ �’����/
������2

5�&� � �$���������� ����
"���������� � &������������
������ "� ����$��! � ��$��,
� ������ "�$�/%���/. ��-���

����� �����	�

�� ��	������
����� �������	�
 ������ �������� 	������: �. ����� � ������

����, �. �������� � ����� �������������. "������ !�����" �����
���#������ � ����������. $��%� "�������" � 	������� � �%�����
��� ������������� ����, %�� ������ ��������� �� ��
 ��� �����
&��� � ����� ���	�
 ���&��� � ������ ������������ ����������
%�	�� � �����������& ������. ’���	� ����������� ������ ���
	����� � ������.

���2 )� �������� �%������
���$���� �%#���� � ����/. ��
’����. �����/2 (��$�� ����-�
���$���’� ’��� � ?"�$������
����� ���$��/. &���&�����?
���’� ��� &�������� "� ����
�����/� &������ ����$���2
��’���������� �/%���� "�-���
�� � ���#��� ��&�� �&������
"����&��"���� "���$���, ���
�����;’� � �� ���� ������ "�
���-��! "��� � ’���$�����2
+�������� � ����/ ���������
��� � �	� $�� ��. "���$��
���, :�&��-�&� � P7S 6:����’�
�����= � �$����2 
���� ���$�
�� � "����� "���$��, �� �
$��������� ���� �� ���� ���
%�-� ���2 ��& ����.�������
�� �����#��/. ���-���� �"�
"������ � ��%������ ��’����
�����/ �/%����2

0/ .���� %���%�, -���/ �/�
%��/R )���-��� ?�%&���/? ��
��%�������/. �-���&�.2 0� -�
����, �/ ��$��= � -�� �� "�$�
���� ��$������ &��� ��&�’� �
$����� &�������2

�� � ������������ "�����&�
"��$������� � "��� �/%����2
0/ .���� $��&��������� "��
����-�&�� �����/R ���$���
���! "����!2 ��� 6��’� ��%���
� 877 ��������&�� � ���’����
������ 2 � � %$�, -�� ����
&� �� � ��&�&�’� � %�$�, ����
&����&��/ "����� ���’�� $%��
�������� $��’ � $��’�� $� %��
&��-�����2

0/ .���� ’�%�������&�. �/�
%����R *�$� %�’�2 (��$/� &���

$�$�� $���� "����� ?�������
"����/� :�����?, �� ��� ���
%���� ����� &���-���� "�$�
"��� �� $"������ ����/.
"�$���������/. ��’����,
%���;������ �� &����/. "�$�
�������� "����� ������ ���
&���� �������/ �� � �!$�2
)��/ � ’�%�������&� �/�
%��/ � ����� "�&�����, -�� ��
������"���� �&��/����� �’�
����� $�����2 K�-;� "��
������� "�$"��� � �� ��’�, ��
&�’� �&�����, %�$�� "��%��/2 O
�%� � � ��/ � � ��%����, � ���
;�. $�� � � �-%�� � ������
��&��� �� $���2 0�� �/��-�
����� ��%�� �"������/. ���
��������� ’���$������ � � ���
&�. � �� ����% � ���$�� �
"����� ������2

G���� �/���$�� ��� ������
’�����R )���������, ��&�� � ���
���’�.2 )���$�& �� "������/.
�&���. %�$� �%�"-�, � ���
��������2 )�$ 6�� ���/ �&�
��� ����� %��!$�/ ����,
’$ ��� ���$�� ����&� "�������
&� $� �����$��&� �"�����% �
;����&��2 O� ������ �;�� ��
��;� "��%��/, &����/ � ����
������ ��� "����������2

0 �&����/. ’���$�. ����/
������ .���� ��"����� �����’�
�� "��#�$�.2

)� ����! -������&��, 6��
���� "�$�����-�/ ��;� $��
���’����/. � ����/. "���$�
��&��, ������& ������� � �
�-�� ����$��, �%��� ������
�/��, &������ �� �&���. � &���
��&� ’���%�2 0"��-�, ��$��
���� ������< %��� �����’�!�
#�. �� �� ��&�&�. ���, "�6���
�� �. �;�� ;���:����� $�
��������2

�"���& "�$�%�/. ���������,
"����� ������ "� ?�&�"���!
$��&�����? ����� ���%�����
$��’�2 �-��$��, -�� �� ���
��"�����/ �� �$����� �����
�� ���$�� �!�/� "���2 )���
$��� �’��������� %���&���!,
"���$�"�$�%� � ���= 0 6���
��&�!-���� ���� ������������
"�����&� "����� ������2 )����
����� &�"������� � -���-��
&�� ����� ��� � �����, � ���
&��/������ �� �"���$�/. %��
’����� � ’��"�$���� ��$ �����
$�� � .�-�2 	���� ��������
���� $��&����!, "���/, ��
��� "� ���� ��-’� � �����
��, ���$���� �!$� ���!#�
�����/. "���2 )������!�
$�� �, &�� ��’$� ’�������� ��
&�"���������, %/� �. ���/�
"�"��-�&��2 )�$�� �������
��$��’� ����� ���%���2 ���
&�&��� �"������� � ��&����
�� � �����’�. 6�� � �������
����2

�. �������/.

Clic
k t

o 
bu

y N
OW

!P
DF-XChange Viewer

w
w

w .d o c u -t r ac k .c
o m Clic

k t
o 

bu
y N

OW
!P

DF-XChange Viewer

w
w

w .d o c u -t r ac k .c

o m

http://www.pdfxviewer.com/
http://www.pdfxviewer.com/


27 �$%"&� 2013 ’. 3

��������� ���	�
����  �	���� �����
����	����� ����. ��� ����� ������
������ ����	� �.�. ��������. ����
�!������� "#	���	�� 	��$���" � "#$�
%��	����� ���	���� ��&����
’()". �� *�������� ��	���� +����
����	��� ,( (+-/0 �������	���
&���1�� (+-/  ��������	�����
���� �.2. �3����.

� 4� �������� �������� ��&�����
���0 � �������� �������� 2������!0
�$��%�
�� � �!��	����� �	��!�. � #��
��� �* ��� 1��	������� ������ $��
����� �$ �	������� � 	���&��� �����
	���  �&��� ����%���������������
�� ��*
��	�. 5 ���	���� ���
 �����
�

 ���	� *� ������ ’() ���	��
��
�	 6 �� 678 ���������� ������ �����.
4� ����������0 !	�$� ������
 9	�	
	���& �� ������� 678. �� ����
����������� ������������ 6: ������
��� !�����. +�9	��� �� ���	�����
�� 	��0 !	�$� ���	� ������������ �
�� ������. ;	� � $���	 �!�	 �$%��	���
��� ���	������.

 "<=8 �������0 � ��������� �����
(+-/0 � ������ �$��������� ��	��1��
��  ����%��������������� �&���.
��0 !	� ��� &��	�!���� �������
0
���*��� ���� �������������	�. ���
���� � ���*����	 +�	�� ���*��> ")��
	�	 $�$��	�0 ���	� ��� �������?"

"6 ���	
$�
 :76: ����0 � ��������
�.2. �3����0 � �	�����  ���� +��	��
������� @ABC. �� �� ������ ���!�	�
�$%������� ����0 *���������  ����
��� +��	��������0 �� �������� 6778

�������. +�	��� !	� ������ ��	���
��������3	�
  �����	������� ��	
�0
� ���	� *� ��� ����������3	 �� ���!�
��������
. ���!��0 ����� 	���0 ��� ����
*����	 �*��	���
0 �����	� ��
��0 �� 9	�
$��� ��� �!����� � ������ ��!���. D
���� �� �����	�  ���
��� ��	�0 ��!���
�� �*����	�
".

"+�9	��� �� ����������0 � ���!����
��� �������� 2������!0 � !	�$� �%� ��
�	���� ���!� 	����� ���� �$E��	�0 ���
������� ��	� �����3!�	� �$%��	���
���	�. ����� $� �� ����� �*�����	� ���
	��1�
0 ��	���
 ����� ���	�  F������
���� � ����	�+�	��$����0 ��� �������
G77 ������	�� ����� 	��$. �����
$��� $�  ����1��� ���*����� ��� ���
����0 !	� ��$�	� ���	��������� $�
�$%��	�����	�0 � �� �������������
��� !������� � ����$������	���
�	���	���".

"�� ���� ���	�  ��� �$E�� ��$�	0 ���
	���� �����	��	 ������	�. �� ������
���� ���
	� ��	 ��������	�  ��	
� ��
�����  B ��*. D*��� ���	��
�	 G7�H78.
+������ �$E��	�  9	�� �&��� ����	
�*���	 $���� :7 ��	0 ��	
 �$�������
������ ������	��
 ������ G�H ��	. I
��� ������
 �� 677 ������	�� 	������
��	�� :77 ����������  ���0 � �� ����
�������� � <7 ����������. ������

�������
 ����$� �� �����	�
 � 	����
�$E���� ��$�	0 ���� � 9	��� �� �����3�
!�	� ��������	����� �!�������
. ���
�$������ 	���� ���	���� ���&�������
���	� ������ ����������. �� �� �����
��	 ������� &������������0 ���� �

������ !������ �	���	 �������
	�0 ��
!	� 	��	�	� �����	�0 � �������� ����
��	�
 �	�	������ �	 9	�� �!��� �����
��$�	�"0 � �	��	�� ����� (+-/.

"�%� ��!� �$��	�	� ������� �� 	�0 �
��������� �.2. �3����0 � !	� �	���
����� &���  �	���� � =7��� ���� �����
!���
  	�� ��*�0 � �������� �  G ��*.
D 	����� �� ���������� 9	��� &���� ����
	��	�	�  :�A ��*� $����� �����	. 4�
������ ����������� ��� ������	�����
$3���	�> ����	� &�������� ��������
��� ���	�	�	�3%�� �	�	��. ( �������
��30 "�����
 -����
" ��� ������������
���".

"���*����� ������	� � +��	����
����� @:G6 �$ 9������$��������. ;����
	��!����� ��	� �����
	�
  	���� ��
�	������ ���	�
���. )�!� �� ������
��	� � "���
��� �����"0 ��	���� ���
������� ��	 ��*�� ������  +��������
��. (���� �	��� ��*$���	��
0 ��!���
1���� ������ ��	����� $�* 9���	��!��
�	�0 � �� ������ �� ����� ��	����	� 9	�
����30 ���*�����0 !	� �������  	�!����
67 ��	 �� ���
�� �� ������ ������0 ��
������ ��$��
0 �� ������ �	��$� � �� ���
��� ����� F;+. �� *� ����� ��������
�� ������� ������� �$��*��. �� ���
*��
�0 � ���	���3 *� 9�����	�!������
�$E��	��� 	���� ����� �����!� �����
��3 �$%��	�����	�. D 	���� ��	��1�

�	���	 ����1�������� ����"0 � �	��	��
����� (+-/.

"D �%� ���� �����0 � ���������
�������� 2������!0 � �	����	�����
����%��� ����	���. /����������

�. �. �������: ·��� ��������� �������� ��!��"� #$% �����"�&��’“
�(��� $��) *�(��� +,�-�(� � �,������" ��-����(( *����"���-���� !��+"� ·����/��� ��(1+��“

*���� @6HB � ��&���� ����%���� ���
*
��	� ��$�	��	 B ��	. �� $�* ��	��
������
 ��������� ���	���
 � ���
�
 ������� ����� ���� ��	��1�

�� �*����	�
 � ��!����. ������3	
���	��$��	���0 ���3	 �$E��	� ��*�
���� ��!��	�0 � ��	�� �$%��	���
���	� �����	�
0 �� ��!��� �����	� ��
����	0 	�� ��� ������	�3 �	�	�����
�� �	 ������ �������".

"�� �0 ������10 	�0 !	� �����	�
 ���
���
3%�� ��������0 � ������� � ����
��3%�� 	��� �.2. �3����. � ���� ���!�
�� ���
	� �	�	�3  ’���%��� ������
�� � ������� �	�	������
 9	�� ������
��� �	 ��$�	�. ������
 � ���� ��!���
�����	� ���*�����. ��� ���1�	��	
��������. ;	� ��������������
 $���
��	���
 $�*�0 ���$
	 ���������0 � ����
	� �� ��� ��� �������� *������ ���
��
	� ������� �$��*�� �� ����	.
���$������ ��	� ���� ���	��� �����
��� ���	�0 �$%��	����� �	���	����
�����
	� ��	���������	����!����3
$�*�0 ���	�
��� � ���	 ��$�	� 	�����
���� ��������. 2 	� ������
	 ���	��
!������ � ��3!��� � �� �	����0 �����
3	 ����� ��1�0 � ��	�� ��!���3	
�$���	� ���������. ���� ���	��	� 9	��
�� *����� �� *�������	������ �����".

"���	�	�	�3%�� *����� � �����
��
 �� ��	�� ��������	� �  ��������
�	����� ����0 �  ���	��� ���������
	��0 ��� � ��� ��$�	�3	 66 	��
! �����
	�	�"0 � 	�� *������ ��� ��	�����
��� ����� (+-/.

����������	
 �� ���.

������� 6�� "�� G(K2
����-�����, &�’$� ����&�
��-����� �:���� G(K �
N778 ’�$�, �$��� �� 
�$� %/�� ��$�!#��< ���
�$�� �"�����!#� ��’��
�������, &����/ %�$�� �"�
������� $�����, ��&�!-���
$�’����� � ������/��
��’���������� � "�$���
������� &���������/ ���
��’� ������!2

�$��&� ��&�� �.�� �
���������� �� �"�����!�
#� ��’��������, �� ��
�����/2 ������! �
��� �"��� "�$.�$��� � ���
-� &��$��� ’���$������
��%������&� ��&�!-���
$�’����, ������ ’�����
��$ !��$�-�&��� :�����
�����&��� � .���������,
��-� ������ ���%�������

� ����/�� ������/��
��’���������� C��$�, �"�
��, ��� � �2$2D2

)� �"��� "�����/�
"��-���� ������/ ��’��
������� 6&�����-�&�
����� ��’�������� �"����
��!#�.2 ��& &�& "�� &�"����
���� ’���$������ "��;�
"�$ $�$&� ������’�2 )�����
������� *+ ��&���&� ��
����$ ������� ���� �����
;��� ��$� ������/�� �
�"�����!#��� ��’��������
���< �"�� �����/ ��’��
������� $��’� �� &�����
�����/ ����’� �"���$�
������ ������/� ��’����
������2 T�� �$�%�� ������
�/� &��"�����, "����� &�&
�"�����!#�, ��-����!, ���
%���� $��’� � �������, ���
$����� �. ������/� � ��

����2 )�-��R )����� -��
�:���� � ���$��� �����
�/. �"�����!#�. ��’����
�����, &����/ %/�� %/
:�������� ������������
�/2 ��’ �� ���� �
.�����, &��&������ �/�
���$�� "�$&�"��� -��
�����&�� � �2"2 )�6����
�"�����!#� ��’��������
��"��������� $��’�
������� $�� ��’�, -��%/
��&�/���� %�;� � ����.
%!$���.2

*�����/ ��’��������
�"��� ?��$����� &�$�
�a$�? � ��� )�����������
*+ ’������ "��&� "�����
�������, ���� &�����’�
���$���� & ��$�!#��2
�"�� $�’���� �� "�$���
������ &���������/.
����’ %�$� ��&�!-�����
��$� �������� � ������
�/�� ��’����������2 O"�
�����!#� ��’��������
����!��� � �����2 (�&�
� �/��$/R

)��/�2 *:���� G(K
"���������� � )��������
���� *+ �/���$�� 6��
"�������2 O"�����!#�
��’�������� � �"�����
���� �� ���� ��$�-�2
)��-� � ������ ��"��
����� &���"��� ����� ��
:���/, &������ "����
"�������-��2

0�����2 O"�����!#�
��’�������� ��;���� "�$�
$��&� �� �-� $�’ ����
����, "�$�����-�!#�.�
�� ������/� ��’��������
��2 (�& �������� � �/����
��� ��/ �� ����� � �%�
��������� �%#’� ����
#����2 	��’� ��������
��2 O-��/���, -�� $����
& �"�����!#�� ��’������
���� "�$������, �����
����� ��&�. "���$��&��
"������ )�����������, �
��, -�� :��������� %���
���������� �� ��, �����
���� �����$���< "����
$� # ’�$� $������ � ’��
��$������ %�$� �/���$�
�� �������� & �����&��
����� �"������� $����
��2

. �����/F B%5*+.

����"#$%&’#�( �) ’*�+#’,...

� ���������� ������
�
, � �
�	 �� ���?

�� ����� ���
1� ���*����	�	� 5���
����� +�	�� �� ������� $�����3 !��	�
���� �����$����� �$�%����0 	�� �!��
	�3	 BH8 �����
�0 ���������� 5,D#4.
+�!	� ������ �
	�� J6=8K ��$%� �� *��
��	�� ��$�	� �� ���������3 �$�%������.
6G8 �����
� �!�	�3	0 !	� ���*����	 ���
����� �����*��	� ��!	� ��0 !	� $��� ��
����!���  ���� �����$����� ��������0
� 	����� �����
 ���������3	�
0 ��� ����
���0 �	�������� "������ -�����" J:H8K0
� 	���� 	�0 �	� �������� *� ���� �� �$��
��� :76: ���� J:<8K.

+������ ���������
 �����$�����
�$�%���� �	 +�	��� ����� A<8 �����
�0
���������� ���*� ����� �$���0 !��	�!�
���� � C68. �� ����� ��� 	���� ��	����
��� �$�%���
� 6B8. D* 	��0 �	� �������
�� *� +�	���0 $���� ������� JBH8K ���
�$%���0 !	� �����$����� �$�%���
 ���
��	��� $��� ������ �������	��  ���
����*�. �� $���� !�� ��
 	��	� JAH8K ����
��
� ��� ���������� *� +�	��� �� $���
���� ��� �$�%���
.

������
 �����
��0 ���������� *� +��
	���0 �$E
��
3	 ��� �$�� ������ �$�
��*�� ������� � ���� J:G8K0 � �� � ���
�����$����� ���������. 4���� 	�� ���
�������� *� +�	��� �	��� ���� ����
��	� � ��*���	�	�� ��� ��$�	� J� :G ���*�
����� �$��� �� 6=8  ���	� :76A ����K0
� !�%� � 	��0 !	� �� $�� ����� ���	�����
�* �������	� J���
 9	�� �	�	� ������
� H �� 6:8K0 � !	� ������������ *� ���� �	
$�*��������	� ��� �	��	�	�
 ���	�����
���	����	� J9	�	 ����*�	��� ��!	� ����
���
0 � 66 �� :68K.

���� $��	� ������ 5,D#4 ���
	���	�
��� �����	�0 	�  :77A ���� �����
�� �%�
�����0 !	� � +�	��� ��� ��	� ��� ����	
��
�	��
 �����*��� ��������	. �����
9	�� 	�!�� *����
 ������������� C=8
����������0 � C:8 ���������	� �� ��
���� ����	�3%��� ���*����	� ���	�����
	��. ( ���	� :76A ���� 9	� ���	�������
�����
���� �� ��
�� ���	���������� �
CH8 �����
� ������3	0 !	� � +�	��� ��	
���	����	��0  �$��	��� ������ 	����
�� CA8.

( ������� +�	��� *� ��������� ��� ����
��
�� �	���
	 ���	 $�������	�
��
 �������
��
 J668K � $���$� � ������1��� J678K.

����� �
 ��������� �
 ��������� �
 ��������� �
 ��������� �
 �������
���
���
���
���
� ����� ����� ����� ����� ����
��
��������
 ��
�������
��������
 ��
�������
��������
 ��
�������
��������
 ��
�������
��������
 ��
�����

-����
�� ���	 �	 ���*����	�  ����3 �!��
���� ����������� �������
 $�������	��

��
 ��������
.

������ ����	���� �*�������  ��*��
�	����0 �
*����� � ��
	������	�3 +�	��
��0 �� �����3 ����������0 � ���	 1�� �
�����
 ��&�
1�
 J6G8K.

����� ���� "����!�	� ���*����	�" �
������ 	���&� �� ������ ’() JB8K0
����
	�� *����� � ��	����� J:8K0 "*����
�� ���� L�����" J68K0 �	������� 
5�# J68K.

4���� 	��0 ��� ������*�� "��*�	�.Ru"
��������	�� 5,D#4 5������ /�����0
������ �����
 �����
� ���*����	� 5���
������ +�	��� ����	�!���� �� �*������
�
 *� ��������� ��� � ���	��
�	 CH8. 5
��!��� :76: ���� ������ �����
 ���	��
�
� B780 ��*��1�  :8 /����� �$E
����
�	�	��	�!����� ���������	�3.

5������� ��� �� ������� ���*����	
��� �����$����� �$
*�	����	�0 �� ����
�	 �������	���3%�� ���� ��
 ����������
�� �*$���	��
0 �!�	�3	 9�����	�. "��%��
�	��	 	���� 	�����0 ��� $�*���	����	��
���	�> ����������� � ����
�� �� ��	��
��0 !	� �� ������� ������	� �$�%���
0
� ��	��� !	� ����	� ������ ��	"0 � ���*��
"��*�	�.Ru" ���� 4������������� ���	��
	�	� ����	�!����� 9�����	�*� ������
4��!����. #1����
 ��$�	� +�	��� *�
���0 9�����	 ���*���	 ���� �� ���� �$��
%����0 ��	���� $��� ���������> "+�	��
��!�� �����	� *�����	� ��$�	�����
$3���	��� �&���0 ��������. ������
����0 !	� �� 9	�� �$�%���
� ����	 ���	��
��	� ��&��	 ����	�  ���� :76B".

"/��	���0 ��	���� ���������3	
��������	�0 �
*����� � ������������
�� �$�%���
��0 � �	��	�	�� ���	����	��
�0 	���� � ��	� �	��� ����� ���	�� � ����
���0 ��9	��� �3�� �����	�
 *� ���*�����
	�0 	��	�� � ����������� �$�%���� �
*��
��	�
 � !���������0 +�	�� �������0 �
!������� �� �����	���"0 � ��
��
�	
"��*�	�.Ru" *������ ,��	�� ����	�!���
��� 	��������� 2������ 4�������. �� ��

�����	��� 5,D#4 /������ "�� �	��!��
�$E
��
�	�
"0 �� ���!�> "+�	�� � �� �$��
%��  ����� ����� ���
1� ����� ���*��
���	�	� �����*��	� �� ��� �$�%���
. #�
�����	�
 �� ��	� �� ��������
".
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���� � ��

4

� ��������� 	
��� ������� 	����
���� ��	����� 	�
�������� 	������
�� �������
���� ��
���
��� "����
��
��
 �
�	���������
 ��
�
��
 �!#$"
�� 2011�2016 ���. %
 �
��
������ ����
�������� 	 &
���
� ������ ��	����
�
����: �������
����
 ����������, ���
���� �� ��	��
��
� �
�	����������’
����� � �
�
��’ 	������, �
	��
��
���
��
 	�
������
��
 ���
�
�� �����
���
�
� 	 �’ ���(
����, �&����
 � ��
(
���
���	����&
��� ����� �
�	���
����.

16 ����� �������
 XXIII �
���� )���
�
���*��+ #�, �������
�-
� �	�� �
�������� !�
��
���
�� �
�	����������
� !�����
���, ������� �!#$ � ���
��
����� � �
-
����� ���-�’ ������(�’
����� 	����� 	 ������� �	��� � �
�&
�� �
����� ����������������
	�
�������
������ �� ���-�’ �������
���
���’ �������’ #
�	������ ����
�
	������ �
-
��
  ������ ������
��� &�
�� ������� 	 ����������
 �	��
�
�� )��������
��� /�
�� #�. ! �
�
��������� ����� �������� !�
��
���
�
�
� �
�	���������� !�����
��� ���
������ �������� ��������.

18 ����� �������
�� �������, 	
��
��� �
��
���� �
���� 	����� ����
	�-
� ��
�
�����
 � ������ �����
��� 	�� !�
������
 3� �!#$ 	 �	��
��� 	������ � XV ��
��� 	�����, ����
�����	����&
��� �������� � �
���

� ������������������ �������� �
�
�	���������� 	������� ��
�
���.

19 ����� � 	����� �&����
 � �
���
���
 	
���’ �
��
���
� �
��������’ ��
���
�� � ���
�� 	�������’ ������� �
�������
����’ �����’ ����
��� $
�
�
�����. /
�����, ������������ 3
��
�������� ����
�� �!#$, 	�-
� �
!������
.

22 ����� ��-
� � ��
� 4�� ��
�
������� "5��
�������� ����
�" �� 2012
��. 7� ������� ����������&
��� 	�
�
���� 	����� ����� "8� ��&�
�, � ���
������
". � �
� � ’���
���
��� ���

����
�� ����� � 	�
��
 �
�	��’�� ��
���
�
 90�60�’ ���. ;����&��
 ������
	
�
�
������ �� ��������’ 	�
��� �
��������� 	�����&
����� ����&�-
��
�������� � �
���������� ��������
������’. < ��
 +� �� ��
 	��� 	��
����
&�� ����� ��������: ���� �
%��	�
, �������� �
������, &
�	����
�� ���� 	 ������ 1=9> ���, ’��(
����’
������� � 	�
�� ���� ��������...

!����
��
 � &
�
���’ ��
��’
�������. � 	���� �
���� � �����
 ��
�����+��
 ����
� ��
���� �����.

24 ����� 	����� ���� 	����� �
����������
���� ����
, ��
 	
�
��� �
��� �
�������� ������
�
 ����� "?
��
������� ����
�: 	���� � 	�����", "@
�
��&�� ���
��. 5
�
��� � ���� ����
����", "5����
 �
�. /��’���
��� ���
�
�
�", � ����
 	���&�
 ������
 ��
���� ��
������� $��

�� "A���� �����
���", ��	�(
��
 #������� ��������
��
�
��
� �!#$, ��
��
 � +�
������
�
���
� ����
��� ��
���� ����
������.

� �� �
 �
�� � 	
�
��� ���������

+��
�	���� ����� ���’���
��� "!��
���� �
���
� �
�" 

 ����� � 	+��
�������� ��������. /����� ��-
� �
�
�	���������� ������ �����
�����

	�� �
	������� 	��
���
 	����� ���
���.

25 ����� � 	��
� &
�
��� 	���

� �������
�
� 	 �����(�� �’ ����

������ �	����.
28 ����� 	����� ���� 	��
�

����
&� � 	�
��
���
�
� 7�(
���
���
	����� #
�	������ ����
� <�’��� A�-�
��-
�. ;��� �����
�� ����
�-�
 �	��
�� ��
�-
��������� �������
������ 
�������� +�� ��������� ���������� ��
(
����.

� �� �
 �
�� 	����� ���� ��	�����
	
���� ��
� 	������� ���
�� "����
�����
	�����" �� 201B �� � )��������
���� 	���
��&��� �����&
���� ������
�� #����.

30 ����� � 	����� �
�
���� 	�����
��������� A�������� 	 
� 	����
. !
����� ����
&� �������
�� ������� ���
	����� 	���� �
��
���� 3� �!#$ 	 ��
�
���&
���� �	����, �
	����� )������
���
��� @��� !������ ���"�� �
	�����  �
������� ������������
�(
���
����� � ������� 	������� 	
�
&���  ��������’ �
������
��’
��
���� � ��� 	��
���� 	�����.

� �� �
 �
�� 	����� ���� 	��
�
����
&� � 	�
��
���
�
� �
�	����������
� ��
�
��� ��
�������� �(
���
���
���������� "?
�����
�" �������� 	�
��#"���. ;��� �����
�� 	
��	
�����
��
 �	��� 	������ � B0��
��� ?
���
������� ���������, � �� &���
 �  	�
����� ������� ����� "?
�������� ����
�
�: 	���� � 	�����" � ��� �����
.

30 ����� 	����� ����, � ����

	�
��
���
�� 	����
��� /��� 	����
�
�
����
�, �	�
��
���
�� 	����
��� /���
	����
�
� #����, ����
�� ��	�
���
///#, #$ � #� � ������ ���
������ �$%�"
&�’(�’, ���� ������&
���’ ����
)�$��� &����, �������� 	
�����&
���’
����, &�
� ������� ��� *������ 	�	��
���� � ��	������ � ���
� �������
��
������� �!#$ � )����
 �������� +����
��� 	���� � ��(��� 	�
	������� 	����
�
�
��� ������&
��� �
&
���
��� ���
�
������ � �(
�������
���� -��
.

4 ,����� 	����� ���� 	��
� &
�
�
��
 	���
��
 ��
(���
 � �
�	�����
������ ����
�
 �!#$. #������
�� �	�
��� 	������ � &
�
���� ���
�����
��� � ! 	�
���� �
���� 	�����.

6 ,����� � ������
 �����
’���
A���	��� ����� �
	���� 	����� ���
�� 	��
� ����
&� � ����� �
����� 	�
�
�
��� 	������ ��’"����. ;��� ��
����
�� �	��� �
	������� ��
������
�
-
��� ������� ���&���’ �	��� ��
�
������� 	�
�
���, 	�
�
�
�� ����
� ��
����
���
 �� �’ �
-
��
.

7 ,����� 	����� ���� ��	�����
�.. ����� �. A���	� 	�
������
��
  ���
����������� ���� ������	�����’ ������
����� � ��
��� �� ��
����, ��	�����
��’
	 	�
���
��� �
	����� )��������
���
� /�
�� �
�	������ �� �
-
��
 �������
� ���&���’ �	��� �
�������. � �’
&���
: 	�(� ���&
���� ��
���
���
"8������" � �� 	��
���� �&����� �
����’
�������
� "#�����" � "����&���" � ������
��’ � �
�������’C ���
� D> � �� 	����
�
�
��
 �������
����� � �
�����
 ����
�� 	�� 	�����
 � ���� �&
���� ���C
��
��
� -��
 D11 � �� 	����
�
��

-����� �
�
�� 9"�" � 2"�" �������C ��
��
�
� -��
 D2 � �� ���
�� 	�� � �
��
��
���’C ��
��
� -��
 D= � �� ���
�� ����
��� -����� ����C ���
� DB9 � �� ���
�
�� ��
�
� � ������
 �
�������� �’��C
�
����� ���� D2= � �� �
��� � 	����
�
�
��
 ���������C A7 ")�� A���	" �
�� 	����
�
��
 � �������� ���������
��� �
���� 	�(���� � ��� D6B 	 ��.
?�����C 	��������� �������� � �� ����
��
����� ������� ��
����.

� �� �
 �
�� �� ��	����
�� � ������
&
���� ������
�� #���� ���� � ��
���
��
� 	������� ���
�� "����
����� 	����
��" �� 201B ��.

������� ����"���� ��	����� �.. ����
�� �. A���	� 	�
������
��
  ���������
����� �� �&
� ��
����, ���	�
�
��
��’ 	
	�
���
��� �
	����� )���
��, ��
��
�
-��� D11 � �� ���
�� ����’ ���� �
�����
��’ D101, 10B, 20>, 214, B01, B11C
�	
������������� �
������-
���
�	��-�� ���	����� �
�
��� D 1 � ��
���������� �&����� � ��
�������’C ���
����	����� ��������� ")�� A���	"
� �� ��������� �
���� 	�(���� � ���
D6B 	 ��.?�����, �
���� ���� DBE � ��
��	�������� �
��� �
�������� ����C
���
� DB9 � �� ���
�� ��
�
� � �
�
���’
����’ �����C �������� D22 � �� �����
���� �
�����	��������’ ��C ���&
��
�� ��
���
��� "8������" � �� 	��
��
��� �&����� � �
�������’ � �������’C �
��
��� ’���
���
��� -��� � �� ���
��
��
���’ ����C �
����� ���� DB= � ��
���
�� ����’ ����C ��
��
� -��
 D2
� �� �
��� �	������ ����.

8 ,����� 	� ��������� 	�����
����� 	�-� ���
�-��(

 ���
����

���&
� ���		� 	 �������
��� 	�
���
�
��� F	���&
��� 	 	����� &
��
�
�� � #
�	�����
 ����
�  �	����
����’
�
��’ �������� 	��
���� ����
���’
�
�
�. @
	������ )���
�� � &�
��� ����
&
� ���		� �
��
����� �����	��� � ���
�����
���� ����������  ��
�
���
���
������(�’ ���
�
��� � 8��� #
��
	������ ����
� "7� ’���
 �
���, ���
�
�������, ������� � �
�����".

11 ,����� 	����� ���� 	��
�
&
�
��
 	���
��
 ��
(���
 � �
�	���
�������� ����
�
 	�����. ;��� �������
�
�� �
��(�
 � 	
��	
������
 �	���
	�(� �
���� �
����� ��
�
���� �
���������� 	��
�� � 	����� � ��	��
�
��� �������’ ��
������ � �	���
 &�
���
��’ 	�������’ �����.

� �� �
 �
�� ����	�� � ���� !������
�
��
 �����
�� A������� #� D22 "7� 	�
�
�
�
��� 
����’ �	
������ ��
�
���’
��� 	���	���
���’ ��� ���
������
�����
��� �(
���
�� ���&���’ �	��
�� � �����
��� �(
���
���’ �����
�
���, � ����
 ��� ������ 	����������
������� ��� 	����&�� �����
��� �(
�
���
��� ��
��� 	 	��� ���������’
	���
� 	�
���(
���
��� �(
���
��
��	����&
��� ’�����
�� �
��". /
������ �� �
� � ������������� �.A����
	� ��� ������ ���������� � 	��
�
�
��� ������� �� 	�(��� ��. 5
���� 2B
�
�����, � @
�� ��(������ 7�
&
����. �
����� � +��� &�
�� ������� 	����� ���
��- ������� ����"����- �$��� &����
��- ��� *������ ��	������ �
	������
��� ��	�� !�
��
���������� #� &�����
/�������. � 
� ��
�
 � 2> �
�����, ��
������, &� �
�����
 !������
��� �

���	�������
��� �� 	��
�
��
 �
������
��’ ����� � �
�
����, � ����
 �� �����
�����������
, �	������
 � ���
 �
�
�	������, 	������
 � ����� � 	������
����
� ��
� ������ ����� � 	������’

��� #����, �
���&�’ 	������&��’ ��
�,
�������
���’ �������
������ #$ �
#�. 7����� ��
��
�, &� ���� � 	��
�
�
��� ������� 2B �
����� �� 	�(��� 5
�
����, � �
���&�� 	������&��� �
��, ���
�����
���� �������
������ #����,
��� �
	����
�
�.

/ �&
�� +�� �
	������� 	������
������- �������� ����"�����-
�$����� &������� � ����� *���
������ ���� ��	����
�� 12 �����
���(
��� !�
��
���������� &�����
/�������  � �.. ����� �. A���	�
���"$����� ��������  	��&
���
��������� �����, �	���&
����
������������� ������ ����������
������� � �
���������, 	������’
� ��� ������ ����� � 	������
 ����
#����, �
���&�
 	������&��
 ���,
	�������� �
-
��� � ���
������ �
�������
������ #������� $
�
�
����� � #
�	������ ����
�.

13 ,����� 	����� ���� 	��
� �
�����
’��� �
����� 	�
�
��� ����
�
&� � 	�
�������
���� �(
���
�����
	�
��� !
��������, ’���� G
�&
��
� � �
�
���. ;��� �����
�� �	���
	����
�
��� �������
�����, ������
�
��� � �������� ����� ����� �������
(�, ��
 	����� �-
�-�
 ����
��� ���
�
�� 	�
��� � ��
���’ ’����. / �&�����

� ���
����
�� ����� 	�
�
��� ������
:�����#�� &�
�� ����������� ���		�
	����
�� ���
�
��
 	
���
��� �������
(� ��� 	������ ��
�� ���’�� ��
	����
�
��
 �������
�����, ������
�
��
 � �������� ������, 	����(
�
+��� ������ ��� ����� &
��
�� �
�
���. � ���
�-
��
 ����
&� �
	���� 	�
��
���� 	�
�
���� �	���&
���’ 	�
��
������
�
� � ����� ���
�
��� 	���
��� �� &���� �����

 ������
���’ �
	�����	������’ ���
�
� ��� ������ ��
���’�����
� ��
����, ���
��
��’ ��
�����
�����, � ��&
���� ��	���
��’
����.

16 ,����� �� II !�
���
 �
����
	����� 	����� ���� �����	�� � �����
��  ����&�’ �
�	����������, �����
��’ � ������’ ����
�� � 	
���&��’
��
�
��� 	����� 	 ��	��
��� !����
���
��� XIV !�
���� 3� �!#$ "7� �����
�����’ �	���’ ��
�-
���������
��
����
�
��&
��� �
��
������
	�����". � �����
��� ������ ��
��
 �
������� &�
���� �
���� 	����� �&����

�
��
���� �
�	���������� ����
��,
���
����
�� �������
�� 	�������
������� � )���
�
 �
�	������ �����
��� ����"����.

18 ,����� &�
�� �������, �
��
���
�� �
���� �!#$ 	����� ���� � ���
����� ����"���� 	������ �&����
 �
	�(���� � �-
�-�� �� ����� �
�
���
�� 	�����, ���
����� 	�������� 	���
�������, ������
���� ����������
#
�	������ ����
� ����� )�������
#�� ;��<"�.

22 ,����� 	
���� �
��
���� �
���
��, �������
�� 	������� ������� �
)���
�
 �
�	������ 	����� ����
	����� �&����
 � ��
(���� �������
�

����
����	
 ���	�	���� ����

��������� ��
��� � �

� ��-
 ��
���
 ��
��, 
���
�� 
’��� �� ��
(���
 � ����,
��� ������, � �������� � ����
���������� ���������  ��, &�
��
��� 	 ��	��
��� ���
&
��
��’ ���

 	����. H&� ����
 � ���
�����
�� ������, ����, ��
����
� A���� �� ��
(���
, ���� ���
�� ������  ��	��
��� ���


���
&
���. @��
 	�
��
���
��
��’��, ������ ��
(���
 ����
����
�
� ������, �
’�, ��
��
�, �
	
���� &
�
�� �����-���� �’ ��
&
�. !+��� � ���
�
�� ����-��
����� � &
�� &����
 �����	�
���
��-�’ �������
�
� ������.

J� ����, 	�
���
�� �.�. !����
���� ��
 ���� ;������, 	���

&� ��
��� � ��
�� ����-�
��� �
��
&�
�: ";��
�, ���
�...". J
	�
��
���
�� 	�����
������ � 
�
������, � 	
���� &
�
�� �����
�����, &� ��
���, ��� ����������
�
�, &��� ��	������ �
(���
�
 � ���
&
��
 	�
���
���. �
&� �� �����, ���-��K

�� �L ��
��
  �����	�
���
@.�. A
��
�
�� � /A<. 7� ����
�
�����, ��

� ������ ������,
���
��
, 	+��� 
� &��� 	���
������ 	 �
�
�����. @� � 	����

� �����������. �����	�
��

	�
��
�� �� ���
����� 	�����
���
���� � ���
 ������ +�� ��� "7��
����
 ��	����
��� �
��
������
	�����
������ �� 	
��� � 201>

���" 	����
�� �������
. J������
+�� ��� ��� "	����
��� +��
�����
����".

< � ’&� ��
��� � &����
�
�
��-
� ���
�� ��
 ��
��
. � �����
�
 A
��
�
�� 	�
�
�
� �
����
���&
��’ ��	����
���.

!���� 	
����: @������ �������

��& ����� ������� ��L ��

�
	�
 ��-
��
 � ����������
���
�����, ��
���, &� "�
���
������" ���
�, ��� ��� ��-�’ ���
�
����, ��� �, ��
&�, ��� �����
��
��’. 7� �
 ������
� � ����� ���

� �����	�
��� �������� � ����� �
���������� ���
�����. � ����
�
���, ��-�’ ��������’ ���
���
�� ��
 ��� 	���
��� ������� �

������� �����, � �����&
��� 	�
�
��
� � ����
���� ������ �����
����� ��	����� � #����.

!���� ����: 	�
��
� ��
-��
��
 ��
��
 � � ����	�
��
 #���� �
�H7, � �&����
 � H���
��� ���

� M����&
��� 
���� 	�������
���
. %��� ����	�
��
 � �H7 � ���&�
���
� ��-� ������, � �� ��’����
�� �� ���� 	�	����, � �&����
 �
H���
��� c��
 � ���� ��
�
-��� �� ��-
 +����&
��
 ���
���
��
. � �����	�
��� �
 	�
�
��
�� �
� � ���
�� �� �, ��� 	�����
�
����� �����
��� ���
������
�������� ����(� � 	���-��
 ���
-
� +������. !������� � +��
	����
 ��	� "�
���������� ���
��

����� ��
� ���� ���
 ��� ��
�
�������� +������ � �������
�� ��
��, 	������ 
L +��
��
�������", 	�
��
� 	�������
���� ��� � ��� 	 ����� ������
	���� � ��
 �� � �
 �����.

!���� ��
���: ��
�� �
&� ��
� 
����’ �
���� 	�
��
�� "������
���’": "�������
 �
’����&
��
�
 ����
��
� � +� �
����
����. ;������� �� ��-�’ �����’
�������� ���
 �
’�����. @�
&� ���
 �
’�����N J��
 ��
����� ��������N" � �� ��
 ��
�������� � �	�-��
 �������.
A�
 �
 ’&
��� �������, &� +�
������������. �
�� � ��� ������
��-� ��� "����" � "/����".

��� �� �����	 «�
������ ������������»?

27 ����
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5

�
� �
��������’ ��
�
��� �!#$, ����
����
�-
� 	�
���
��� ������ ��
������ 	�� !�
������
 3� 	�
����(
�
�� XV ��
��� 	�����  ���&
���
��� �
	
�������� �����
 3
�������� ��
���
��, ��������� � &�
�� 3� � 3
���
������ �������� �
������� �����
��� �!#$.

23 ,����� �
��
���� �
����, &�
��
������� 	����� ���� � ������� ���
��"���� ��
��
 � ������� 	�
�������
�
���� �
�	���������� ��
�
��� 	�����
��������� �������- �$����� /����
=��- 	����� &�$"����"� � ����� ���
����� 	������ �&����
 � ����
 XV
��
��
 �!#$. 7� 	�-
� � A���
 � ���
�
���� ���
 "<����������". #
���
������
 	�������
 ��
�
��� 	�
������
���� �� �
� B1E �
�
����, � �� &���
 �
��
 �� #
�	������ ����
�, � ����
 ��


E00 	�����-
���’ �&������� ��
���. �
�’ &���
 	�
�������
�� =9 ����������
&
���’, ���&�’ � �����’ �
��’ 	�����,
�
���������’ ���������� ����������
&
��� ��
������.

/�
�� ������ ������(�
 �����
	�����. 7� �
�	���������� ��
�
��� �
����� 3� ������� 	����� ���� � ����
����� �����, ��������� � &�
�� 3� �
	���� &�$"����"�.

27 ,����� &�
�� ������� 	�����
����- ������� ����"����- �$��� &��
����- ��� *������ � 
����� *���
#�"�$"�� 	������ �&����
 � ����
 XXIV
�
���� �
�	���������� !�����
���.

28 ,����� 	����� ���� 	��
�
&
�
��� 	��
� �������
�
�. � �� �

�
�� � ��	����� &
��
���� ��
� ���
�
�� "����
����� 	�����" �� 201B �� � <��
���&
���� ������
�� #����. � �� �

�
�� �� ��	����
� 	�
���
��
 ����

A7 "A���	���� ����"  ���
�
���
��
���� �� �
-
��
 ������� ���&���’
�	���: �����
’���� �
������ 	�
�
�
��� � �� 	����
�
��
 �������
����
��, ������
��
 � �������� �����
����� ������(� � 	�.!
��������C
G�������� ��
��
� -��
 D> � �� ���
�
	�
��
 ���
������� ����.

1 ����� &�
�� ������� 	����� ���
��- ������� ����"����- �$��� &����
��- ��� *������ � 
����� *��#��
"�$"�� 	������ �&����
 � ���
���
��
�� ���
����� )���
�� #�, 	���(
��
�� 20��
��� �
�	���������� !�����
�
���. ��
��
 � ������� 
� �
	�������
��
’ ����� �� ��� ���&
� 	�������
���� ")��������
���� /�
��*��+ #
��
	������ ����
�. XX �
�", �&�
��
���� �
2012 ��� 	 	�
���
��� �
	����� 	�
����� �����.

4 ����� � 	��
� 	���
��
 ��
(��
��
 � �
�	���������� ����
�
 	�����
	 �	���� 	������ � &
�
����, III
!�
���� �
���� 	�����.

5 ����� 	����� ���� 	����� �&���
��
 � 	���
��� ��
(���� &�
�� !�
�
������� )���
�� �
�	������, �������
-
� �	��� 	������ � &
�
���,
XXV �
���� )���
�� �
�	������.

� �� �
 �
�� � ��
��� �� �	���
	�����
�����’ ���
�	��
��� �
�	���

��������’ ���
� "/�
����� ����
�" � "����
�+ A���"  ����
 	�����
����� �������
�!#$ � 	�����
����� ����
�� 	 �����
���
, �
��� �
��� � ������
������ � ��
(
���
����� ������������ � 1�� �������
�
 201B ���.

6 ����� 	� 	�
��
���
������ 	���
��� ����� ��� �
�	���������� ����
�
�� 	����� 	����� �
-
��
  ����
 E
�	�
�� III !�
���� �
����. %� �&��������
	�
����� ������� �	�� � ����’ XV
��
��� 	����� � ����&�’ �
�	����������,
�
����’ � 	
���&��’ ��
�
��� 	 ��	��
�
��� 
� �
-
���.

;�� 	��&�� �
�
����� � �&��������
��
��� � 	
��� � !�
���� 	��
��� � ��
���’ � �����’ �
�	������ ����
&� � ���
��������� � ���������� 	�����, ��
��
�� � ��’ �
-
��� ��
��� � �
	��
����
��
��
 �	
&���
��� � 
� �����.

7 ����� 	����� ���� ��	����� &
�
�
���, 	���� ��
� ���
�� "����
�����
	�����" �� 201B �� � <����&
���� ����
���
�� #����.

11 ����� �������� � &�
�� �������
	����� ���� � ������� ����"����
��
��� � )��������
���� /�
� �
�	�����
�� 	�
�� �����  ��
�
��� ���
�
��� �
8��� #� "7� ��
���’ ��������� ����
�
��� O	��������’ ������ � ��������P" O�
&����, �����(
��� �������
���� �
���
�������� 	�����-
���, ��������’ �
���
���
��
� 	
�
&�� �����&
���’ 	�
�
�
���, ��
�(�’ ��
 ���&
��
 ��� ����
��� � ��������, 	�
��
�� ’���� ������
&
��� 	�
�
��� � ������ �
������� ���
���&
��� 	�
�
��� �
�	����������
���&
���P.

13 ����� &�
�� ������� 	����� ���
��- ������� ����"����- ��� *�����
�� ��	������ !�
��
���
�� )���
��
�
�	������ ��������� ��������� 	�
��
��
��
  	��
�
��� �� &
�
���, XXV
�
���� )���
�� "	�����
�����
���
&���" 	 �	���  ’�
 ��	��
��� 8���
�� #� "7 ��������’ ���
����� 	����&
���’
	�����, 	�
������
���’ � )��������
���
/�
���*��+ #
�	������ ����
�, 	�� ��
�
(
��� �’ �
��
������ �
�
������ � O���P
����������".

14 ����� ���
����
�� �������
��
�������, �
��
���� �
���� 	����� �����
��� ����"���� 	��
� ���
����
 �
�	���
�������� -���� �!#$ 	 	��
�����
�
�������. ;�� 	����� �
-
��
 	��
�
��� 2B �����, � �
�� ��
�������� �����
	��
���, 	��
�� � �. A���	
 � �����’
�
�	������ 	���� ���� ������ �� �����
�� Q�*, �
� �� �
����, ����(
��� ����
��&��’ �
�, ����� �� �
��������� ���
������� � �
������� � ��
����� �’���
��.

� �� �
 �
�� �������
�� ������� 	�
����� ���� 	����� � ����������
���
�� ����
, ��
 ������� ���
������

�
��
 �
���
�
�� �-
�-
� �� �����
�
	����� �
�	���������� !�����
���
	
��� ����� ���"$����� ?�������.

15 ����� &�
�� ������� 	����� ���
�� � ������� ����"���� 	������ �&���
��
 � ������� 	
���&�� 	������� ��
�
�
��� H7/�> �. A���	�.

16 ����� �������
�� �������, 	
��
��� �
��
���� �
����, &�
� 3� 	�����
���� ����
����� � 	�
��
 H������ � ���
������� � ������ ������ ��
�
���
	�����, ��
 ���������  ����
 XV ��
���.

18 ����� 	����� ���� 	��
� &
�
�
��
 	���
��
 ��
(���
 � �
�	�����
������ ����
�
 	�����. � �
� 	�����
�&����
 ���
����
�� �������
�� �����
���, �
��
���� �
���� ������� ����"��
���. 7�����
�� �	��� 	������ � &
�
�
���� III !�
���� �
����, ���
&
��
�
�	������ ��� �
���� � �#� �
�	���
�������� ��
�
��� �� 	�
����(�� �
�
���, 	�
�
�
�� ���� &
�
��� ���
���
��� ������ ������� 	�� ��� �
����.

19 ����� 	� 	�
��
���
������ %��
�
��� /���� 	�-� &
�
��
 ���
����

	�����
����� ����
�� 	 �������
, �
�
��� �
��� � ������
������ � �(
���
��
���� ������������. � �
� 	������ �&���
��
 &�
�� ������� ������� ����"���� �
��� *������. ����
� 	����� �
-
��

��
��� �� �������
��
 &
�
��� �
����
)���
�� 	�
�� ����� � ���
�
���’ �
8��� #� "7� ��
���’ ��������� ����
�
��� O	��������’ ������ � ��������P" O�
&����, �����(
��� �����&
���’ 	�
�
�
���P � �	�� "	�����
�����
��� &���":
"7� ��������� �����
�� A������� #
��
	������ ����
�  ’�
 ��	��
��� 8����
#� "7 ��������’ ���
����� 	����&
���’
	�����, 	�
������
���’ � )��������
���
/�
�
�*��+ #
�	������ ����
�, 	�� ��
�
(
��� �’ �
��
������ �
�
������ � O���P
����������".

� �� �
 �
�� 	����� ���� 	����� �&��
���
 � ���
����� 	�����
����� ����
��
	 �������
������, �������� � �	����
�
���� ����	����
���, ��
 	�
�������
��� ����	�
�� "7 ��
�
��� ���
�
���
� 8��� #
�	������ ����
� "7� �	�����
���
	�
��� ��-�, G�’�� � ’���� �������
A���	��� ����� #
�	������ ����
�" O�
&���� �����
��� 	�
��� G�’��P. <�����
����� �
	����� 	��
����� /�
�� �����
��’ �
	����� ������	�����’ ���������
"A���	���� ����" � "�����
’��
 �
����
�
 	�
�
��
". !����
����
 �����&
���
	��&
�� ����
 � !��������� #
�	������
����
�, F	����
��� A�����
����� �������
#$ 	 #
�	�����
 ����
�, �
�	����������
� F	����
��� ��’��
�����. !��������
	�����
������ ����
� 	����� �
-
��

��
��� ����	�
�� �� �������
��
 )��
��
��, �
��
����� �
	������ 	������

� � 	
��� &�
���.

20 ����� 	����� ���� 	����� �&���
��
 � &
�
��� ���
����� !�
�������
)���
�� #�, �������
�-
� �������
�	��� 	�
���� XXV �
���� �
�	�����
������ !�����
���.

21 ����� 	� ��������� 	�����
����� 	�-� ���
����
 ���&
� ���		�
	 �������
��� 	�
���
���  ��
�
���
���
�
��� � 8��� #� "7 ������
 �
	�����
)��������
��� /�
���*��+ #
�	������
����
�" O� &���� �������� ��	��
��� �
�
	�������’ 	���&�� � ������’ 	��� �
�
	�����P.

23 ����� ���
����
�� �������
��
�������, �&������ XV ��
��� �!#$ �����
��� ����"���� 	��
� � ���
 ;�
&
	���
�-
’������� ����� ����
&� � �������
����� � ���������� 	�����, ��
 �������
���  ����
 �
����
� 	������� �����.

26 ����� 	����� ���� 	����� �&���
��
 � 	�(���� � �
���
�
�� �-
�-��
	+�� �������� /��(����� � ����
�� ����������, � >0�
 ��� 	�-��
�
��, ���
������� ��
���
��� "7-�
�
�" � �. A���	
, ����� ���� ���’���

�
��� "8
�������� ��
�" � "/�
	�� �
�
�
��".

� �� �
 �
�� �������
�� �������
�&������� � ���
�������	���
���
�
����� ����� ")����� ����&
� ��-
�
�� ��
�
��", 	��
�
��� � 3
�������
�� ������ ������
�
 ��.A.)����
�. %
 	������� ���� 	����&
�� �
149��
��� �
���� ������ � ��
���
�� 	����
��. �����	�� 	�� �����
�
��� �	��� ���&
���� � �(
���
��
�� ��� 	����
�� � �����
 	
���� 
�
�����, 	����� ���� ��	���� � ���
��������� 	����
�
��� &�"$���
���<"���, ���� � ��
� �� ���� ���
��
����� 	��
���
����� ����������
�����
�� ���&�� ���� ��������
���
������� �
�� !���� ������:
"A� ���&�
, ����, ����� ����’ ��
���
��� ��
, � ���������’ ��-�� �
�
����’ ����-
�"...

8��
�-�� �����	�
��
, 	����� ����
���&�� ���
����� ������
�� 	���� �
��
��� �!#$ � ��	���
��	���-
����.

27 ����� &�
�� ������� 	�����
����- ������� ����"���- ��� *���
���� � 
����� *��#�"�$"�� 	������
�&����
 � ����
 &
�
���, XXV �
����
)���
�� �
�	������. !
�
� �
���
�
&�
�� ������� ����
������ � 	�
��
���
�
�
� ����
�� #
�	������ ����
� 	
���(
���
���� ��-
���� ������ *��
#����"���. 7�� ��
���� �� �	���
�
	�����, �����-�
�� 	������� 	�����
������� �����(
���� �
�	������ ��
201B �� � �&
�� �����
�� A������� �
��	��
��� 	������� 	�����������
���(
���� �
�	������ �� 2012 ��. !��
�������� �� �
���� �
	����� ������
����� �
 	��
����� 	������� 	�������
����� �� �
��(�� ��.

� �� �
 �
�� &�
�� ������� 	�����
����- ������� ����"���� � 
�����
*��#�"�$"�� 	��
�� ��������������
����
&� � �
��������� �
	����� &��
%��(��� 
%��"�%���. ;��� �����
��
�	���, �����-�
�� ��������	�����
&
��� �������� � �
�	�����
 � 	�
��
���(�’ � ��
 ����� ����� �
�	�����
������ �
����.

28 ����� �������
�� �������, �
�
�
��� XV ��
��� 	����� 	����� ����
�����	�� � ��������  ����
 ��
��� ��
������� ��������� � ��������
	����� � �. A���	
.

� �� �
 �
�� ������� ����"����
���������  ����
 	������� ��
���
���������� � ��������� 	����� ��
����
&
 � G��
����� ����
.

� ���� 	����
 ��� 	����� ���
�� 	����� �&����
 � &
�
��� ���
���
��� ������� 	 ������� ���������
��
�� �������� 	�(� � ���
 
�����
�
�
��� �
�
��� ��	���� �� �
�	�����
������ ����
�� ������(�� � �������
���, �����-���� � ���
�� ����
���
��������. ���
�������� �
-
��
� ����
������ 	�(� 	�
������
�� 46 ������
�
���.

8� ��� �
���� � �
	����� ������� ���
��"����� ��������� 42 �������
��. � �’
���
�
��’ ��	����
� 12 �
	�������’ ��
��(
���. 7� 	��
� 9 ����
& � �������
�
���� 	 �
��� ���
������ H7/�6 � � �
	��
������ 	��
��� � �. A���	
.

! ������ 
�
���������� 	�������
� ��������� &�������� �	�������
&�
�� ������� � ��
�����’ ������
���������, �
� <��
��
���
��, � �����
�
�����
 ��� �������
�� ������� �	�
������� E0 ���.

:��$$�$���(� ��$"��� /:)@.

J���������� �
 �
��� � ���&���
������ ������, ����
�.

!���� &
��
����: ������ 	�
�
��
� �
�
�  	���-�
�����.
��� ��� �
 �������� "�
’����&
��
��
 �������" � ���� �-��� �
��
������. @����, &� &����
��
	����, �� "��
�����", � �� 	�
�
���.

!���� 	����: ��
�� ������
	���(
� �
������ ’�������.
!���� 	����
��� ��� 	��� ��-�
��������. "F ��� 
��� ��������
��
 	���� ����� ��� �� �
��(�’
�����’ �������’ �
����" � ����
��� 	�
��
�. �  ��, &� �
����

’������ ������ 	��
 ����	�
�
��� � �H7 ���� ��&��
��� ���
������, � �����
 �� ����.

7������
 �������
, ����

&����
�� ���
�� "����
�����
	�����", �� ���� 	�
��
�� "����

�", "�
�’���",  "��
��
�". 7��
���&
��
 � �����
. J �� � ��
�
�� �� �	�� "���K" � ���&
���
�’���. !��
 ����	�
��� � �H7
��&���� ���
�-��(�� +��	 	����
�������� �
��. /��

 ��
� �
201> ��� � �
� �������� ����
�� ����. 7����� ���� ��	��
��

�
�� � �
�
��
���� ��’� �� �H7.
J �����, &� 	�
��
� ���

 �
�
-���� �� ’������, &
� ��
�����
���&��� "���������" ��
�.

!���� -
���: ��
�� ������ 
��-
� �������������
, ��
 ��
 �

�
 "���", "��
��
�", "����".

!���� �
����:  �
-
��� ���
��(�� 	���
��. !�
��
� ���&��
���������
���� 	������� "�
��
	
&
��
 �������� � ����	���
����L� � ������������ ��������
������� #����", �� &� ���
��
���
2,9 �������� ����
�. R �
 ���

	������ �����&��� �
����, &�
&���� �� o�	������’ 2,9 ��������
����
� �
 	
�
�
&
� � ������� �
�
����’ �����’ &�������, 	�
�
(��(�’ 	����
 ��
(����. J
�
����
 �� ��’ ��
 "����
&
�� �
�
�
 /
������".

!���� �����: ��������
,
�����’���
��
, ��������, ����
��
�������� �
�	
&
���. A���

��	
��� ������������. � 	
�����
�� ���
 �
�
� 	&�� �
 ������.
H�� &� ������ 	
����
� ���
�
���������� ��� ��������������
	������� 	������ � 201> ���,
��&�� ����	��� 	-
�, ��
&��, �	�&�
��, �
����, ����. � � F�����
 ��

��
�
� 60��
���� ������ ��� �
��
(��, ���� �� ��
�� 	��� ��’�
���� �� 	
����. J
 ������ � � ���
��’����
.

7 �
�����
 � ��������� ���

� 	�-
��� � ��
 ��(
�����
��� ��
�
�
 � �
��
 �� 	
��� 	���
 �
���
��N

!���� �
�����: ��
�� ������ 
�
�������� 	�����
. J�	��-��
��
��� ����C 
��� ������������
+��
������� �����
���� �
���
��, �’��(�’ � ����� #�������
$
�
�����, � �� �
���
�� 	���
�
� � ������� ��-
� ����������.

!���� �
�����:  ���������
��
�� �	����
���. #���-
 ����� �
���		����
 ���������� "������".
?������� ���� �����(���, �
	��
��� � ����� �����. /
���� 	
��
��� @.�. A
��
�
�� �
� ����
�
���, � 
��� "������
 ���������
��
��’ �����". <���� ������, ��
 ����
����� �� ���
�&
���� ����.
@��
 ��(�(��� #���� ��-
 	�����
�
����� �����
��� �� ���������
���
. H
	
�� �
 ���
� �&��
�� �

���-� �����, 
��� &������,
	�
��������(�� �&
���
 ������.

J� ����
 �
 ���, &� � ������
	�������  ���������
 ������
� ����	��
� ��-�’ &������� �
��
 ����, &� ��������� � �
����
���� �
��������.

��
��� �&�����, &� 	�
��
��
������� ���� ������ ��������
��� ��, &��� ���
	���� 	�����
����������. @������ ������
��&
��
 �
��
� �����. 5���, 
���
�� � ����� ���, �� ���� ��-�
��� �����. J� +�� ���� 	� ������
��
� "���������" ����� 
(L 140
���. ��-�’ �������... ;���, ���
�� 	�� 	����
��� ����� 	�����
�
������ A
��
�
�� ��� &
�
� �
�
����� �
� �
 �������� � ������
�� �����.

�. ��)�����-
������ ��������#�$"��� �����.

�����	
	

����
���� ��� � �������	�
������-���	� 2013 ����
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0 ���-� � Q���%/�
�� ��%E&��� $�������
-�&�. ��%/��� �/���"��
�� � ����&� �!$�, �� �
�.��&�2 � ��-� � �.�
����’��, ��� ���&� C��
�T� � :��$����������D,
"����#���� � "�����
��$�����/� ��&�2 T��
�%����� "����$����
:�����:�� ���&� � �.�
��&�2 �� ���-�� �� �
� �!$�.2 ���’�-�&�
�;$;�� �� ����� �&���
����� -���%/���&�’�
�’��, �&�$��& 0�����
��&���- 5’���� �
����. ��"��&�. � �.���
-�&�� � ����������
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� ������ ����� ����� ������ ���������� ������� �� ������ � ����������� (��������	�� 	�����
���)�. � ����������� �����*��� 1986�� � ������� ����������������� �%�����	� ��	����*�� +���
���. -���� � �������� ��������� � ���������� ���������� ������������� � �������� ����	� ��, %��
�����
�����. ����� ������� ������� ����*���� � ��������. /��
�������� ��*������� ��0���
��	��������� � ���
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